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11.2.5 Arts and heritage contribution 
 
To promote the MCUT’s social responsibility and influence, 31 public music, dance sessions and art shows 
were organized in 2024, including 
明志為推動大學社會責任影響力，2023 年共舉辦 31 場公開且免費的音樂、舞蹈及藝術表演會 
1. 24 art shows and 1 indigenous music and dance show organized by student clubs 
學生社團舉辦 24 場藝術表演及 1 場原住民音樂舞蹈表演 
 

 

 
 

https://sustainability.mcut.edu.tw/var/file/65/1065/img/2153/491827230.pdf 
https://sa.mcut.edu.tw/p/412-1009-3873.php?Lang=zh-tw 
https://sa.mcut.edu.tw/p/412-1009-4811.php?Lang=zh-tw 
 

https://sustainability.mcut.edu.tw/var/file/65/1065/img/2153/491827230.pdf
https://sa.mcut.edu.tw/p/412-1009-3873.php?Lang=zh-tw
https://sa.mcut.edu.tw/p/412-1009-4811.php?Lang=zh-tw
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2. One cross-cultural gala organized regularly, with the participation of students from more than 10 countries 
this year, demonstrating the diversity of global cultures through music, dance and costume shows 
定期舉辦 1 場跨文化交流晚會，今年愈 10 個國家學生參與，在音樂、舞蹈以及服飾展演的映襯下，

展現了全球文化的多樣性 
 

  

  

https://www.mcut.edu.tw/p/405-1000-70005,c11023.php?Lang=en 
 
3. Hosted 4 arts performances promoting Taiwanese traditional culture and held 15 classes to advance 
drumming arts 
舉辦 4 場宣揚台灣傳統文化的藝文演出，15 場推廣擊鼓藝術文化課程 
 

 
 

https://www.mcut.edu.tw/p/405-1000-70005,c11023.php?Lang=en
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https://sustainability.mcut.edu.tw/var/file/65/1065/img/2153/920492943.pdf 
https://www.mcut.edu.tw/p/405-1000-69851,c11058.php?Lang=en 
https://ge.mcut.edu.tw/p/406-1018-68920,r11.php?Lang=zh-tw 
 
4. Regular arrangement of the indigenous dance shows at the MCUT’s Job Fair accessible to the public to 
demonstrate the multicultures and ethnic inclusion 
定期於明志科大就業博覽會安排原住民舞蹈展演，開放公眾觀賞，展現多元文化與族群共融 
 

  

  
https://www.mcut.edu.tw/p/404-1000-65946.php?Lang=zh-tw 
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